

关于谨防不法分子假冒荷宝名义进行非法活动的风险提示及维权的声明
Warning and Disclaimer: beware of Illegal Activities of Imposters Posing as Robeco and
Safeguarding Your Interests

荷宝私募基金管理(上海)有限公司 声明

Robeco Private Fund Management (Shanghai) Co., Ltd. Statement

近日, 荷宝私募基金管理(上海)有限公司(以下简称“本公司”)发现有不法机构及个人通过互联网平台假冒荷宝名义开展非法活动, 对公众造成混淆和误导, 其行为已侵犯荷宝合法权益。为此, 本公司郑重声明并严正提醒如下:

We, Robeco Private Fund Management (Shanghai) Co., Ltd. (the “we”, “us” or “our”) notice that recently there are some imposters carrying out illegal activities by posing as Robeco through internet to confuse and confound the public, which infringes Robeco’s legitimate rights. Thus, we hereby solemnly declare and remind the following:

一. 本公司的唯一官方网址为 <https://www.robeco.com/cn/>, 本公司的唯一官方微信公众号为“荷宝投资 Robeco”(微信号: RobecoInvestment), 本公司对通过其他渠道假冒荷宝名义发布的任何虚假信息不承担任何责任。

Our only official website is <https://www.robeco.com/cn/>; our only official WeChat account is “荷宝投资 Robeco”(WeChat account no.: RobecoInvestment). **We shall not assume any responsibility in relation to any fabricated information promulgated through other channels in the name of Robeco.**

二. 本公司近日发现存在涉嫌欺诈并盗用“荷宝”名称及标识的虚假平台“美林国际 ROBE CO”, 以及宣称为在该等虚假平台遭受损失的投资者提供追损援助及金融维权服务的机构和个人。本公司特此澄清:

Recently, it has come to our notice that there is a counterfeited platform known as “美林国际 ROBE CO”, suspected of fraud and misappropriation of the name and logo of Robeco and some institutions and individuals who claim to provide the service of legal recovery assistance and defending financial rights for investors who have suffered losses from such counterfeited platforms. We would like to clarify hereby that:

1. 除本声明第一款列明的网站及微信公众号外, 本公司至今从未开发、发布、推出或者授权任何网络平台, 荷宝与上述虚假平台的所有者、开发者、供应商及其任何行为无任何关联。荷宝对任何人士在该等虚假平台的任何损失, 概不负责; 及

We do not develop, publish, launch or authorize any platform, except for the website and official WeChat account specified at paragraph 1 of this statement, and Robeco has no connection with the owner, developer or provider of the above counterfeited platform, or any conducts carried out thereof. Robeco shall not be responsible for any losses incurred by any investors at such counterfeited platforms; and

2. 该等所谓提供追损援助及金融维权服务的机构和个人亦可能对已遭受损失的投资者进行二次诈骗, 本公司与该等机构和个人无任何关联。荷宝对任何人士因选择该等机构及个人提供的服务而导致的任何损失, 概不负责。

Such institutions and individuals who claim to provide the service of legal recovery assistances and defending financial rights may also commit fraud against investors who have suffered losses, and Robeco has no connection with such institutions and individual. Robeco shall not be responsible any losses incurred by any investors for choosing the services provided by such institutions and individuals.

- 三. 对于任何假冒荷宝名义进行非法活动的行为, 荷宝有权向国家有关机关进行报案, 并保留对违法行为人采取法律行动及进一步追究法律责任的权利。

For any illegal activities posing as Robeco, Robeco reserves the right to report it to competent authorities, and to take all the necessary legal actions or proceedings against any offenders.

特此声明! 本公司特别提醒广大投资者提高警惕, 切勿相信任何虚假信息, 以免造成财产损失。投资者如发现任何冒用荷宝名义的非法行为, 可以向监管部门、公安机关举报; 若已遇上述诈骗, 请立即向公安机关报案, 维护合法权益, 切勿相信任何未获资质的追损援助服务机构和个人, 该等机构和个人可能对已遭受损失的投资者进行二次诈骗。如有任何疑问, 可联系本公司进行咨询。

Hereby declare: we would like to draw your special attentions to be vigilant and not to believe any deceptive information, for avoidance of any pecuniary losses. If you are aware of any illegal activities conducted by any imposters posing as Robeco, you may report to the police and relevant authorities; if you think that you are taken in, please promptly report it to the police to safeguard and defend for your legitimate rights and interests. Please do not trust any

institutions and individuals who are not qualified to provide loss recovery assistance services, as they may also be able to defraud investors who have already suffered losses. Please contact us should you have any inquires.

荷宝私募基金管理(上海)有限公司
Robeco Private Fund Management (Shanghai) Co., Ltd.



2021年8月26日

26th August, 2021